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Angående foretræde for udvalget vedr. dimensionering  

I Danske Erhvervsakademier er vi glade for muligheden for at komme i foretræde for 
uddannelses- og forskningsudvalget tirsdag den 11. november kl 15.30.  
 
Vi er som sektor positive overfor tankerne bag dimensioneringsudspillet fra regeringen, 
da vi ingen intentioner har om at uddanne til ledighed. Tværtimod sætter vi en ære i 
vores tætte samspil mellem akademierne og det omkringliggende erhvervsliv, der gen-
nem praktik og cases indgår som et centralt element i alle vores uddannelser.  
 
Selvom vi ser positiv på dimensionering som middel, har vi dog bekymringer om den 
metode, der er valgt til gennemførelsen. Bekymringer, som vi ønsker at delagtiggøre 
udvalgets medlemmer i, da vi mener, at en politisk diskussion vil kunne resultere i et 
bedre resultat og eliminerer en række uhensigtsmæssige konsekvenser af forslaget.   
 
Vedlagt dette brev er:  
 

- Et notat med forslag til justeringer af modellen: Dimensioneringsmodellen er 
for simpel. 

- En analyse: Den reelle dimensionering, der påviser at der på grund af et øget 
optag fra 2013-2014 på erhvervsakademierne, skæres med langt mere end 30 
procent på dimensionerede uddannelser, nogle steder over 50 procent af sene-
ste optag. 

 
Vi står naturligvis til rådighed for spørgsmål før, under og efter udvalgsmødet den 11. 
november.   
 
Venlig hilsen 
 
Danske Erhvervsakademier 
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